
Dyskusja w Szczecinie

Dodano: 27.04.2010

27.04.2010
5 kwietnia w RDLP Szczecin odbyło się posiedzenie Komisji ds. współpracy z firmami usługowymi.

O czym dyskutowano? Oto relacja Romualda Romana, szefa szczecińskiego oddziału SPL-u.

Krzysztof Wróbel, przewodniczący Stałej Komisji i z-ca dyrektora ds. ekonomicznych poinformował o
zmianach osobowych.
 
W skład Komisji wchodzi 6 przedstawicieli RDLP i 4 przedstawicieli przedsiebiorców leśnych.

Przewodniczący komisji przedstawił sytuację ekonomiczną, wykonanie zadań za I kwartał a także
wyniki przetargów w RDLP Szczecin na 2010 r.
 
W czasie rzeczowej dyskusji poruszalśmy:

dodatki trudnościowe przy duzej pokrywie śnieżnej●

brak strategii LP wobec zuli●

umowy wieloletnie i większe pakiety●

22% vat przy grodzeniach i ewentualne rozszerzenie działalności●

gwarancje należytego wykonania umowy●

kłodowanie i sortowanie●

mniejsza ilość sortymentów na powierzchni●

systematyczna odbiórka drewna przez SL●

praca harwestera z OTL - kto przydziela masę do pozyskania w n-ctwach? W niektórych pozyskuje●



OTL po 7 tys. m sześc., w niektórych wcale. Po spotkaniu w Szczecinie doszły przedsiębiorców
niepokojące sygnały o zakupie przez OTL drugiego harwestera. Mamy nadzieją,  że to tylko plotki?
niepokojace dane na temat obniżania stawek na przetargach przez zule●

Oprócz  tematów  poruszanych  w  dyskusji,  przedstawiliśmy  tematy  do  dyskusji  na  najblizszym
spotkaniu Komisji:

właściwe strefowanie prac na etapie sporzadzania SIWZ - zgodnie z obowiązującym katalogiem.●

Różnie to bywa w terenie.
superaty - odbiórki bez kosztów. Często superata jest wynikiem ząej odbiórki przez SL a nie●

pozostałości po wywozie
rozdrabnianie pozostałości pozrębowych - duża ilość gałęzi po wykonanej melioracji i wycince●

drzewostanu,  gdzie rośnie kilkanaście gatunków, a stawka taka sama jak na zrębie sosnowym
sprawa dowozów - powinno się płacić za faktyczny czas pracy. Niektóre n-ctwa płacc za dowóz●

1000 szt. sadzonki bez względu na odległość. Czyli ktoś na szkółkę ma 1 km a ktoś inny 20 kma
stawka ta sama. Dotyczy to równie? dowozu słupków i siatki na grodzenie, dowozu wody na opryski,
a także siatki z odzysku gdzie objętość jest parokrotnie wi?ksza
wielolatki - czy powinno płacić się tak samo za sadzenie 2-letniego db i 2-metrowego klona?●

Występują róznice w ocenie co to jest dwulatka a co to jest wielolatka drzewek  ukorzenionych czy
też wyrostki.
nasuwa się pytanie co to jest jamka a co to jest dołek? Różnie literatura podaje a wg. zulowców●

wyrośnięte sadzonki sadzimy w dołki a tu już jest dużo większa pracochłonność. Najlepiej widzą to
szefowie firm, którym po normalnych 2-3 latkach przyjdzie sadzić wyrośnięte sadzonki. Wydajność
drastycznie spada a zapłacić uczciwie za wykonanie prac trzeba. Przy tysiącu sadzonek problemu
nie ma ale przy parunastutysiącach....?

Na  zakończenie  dyskusji  przedsiębiorcy  zaproponowali  spotkanie  dyrekcji  z  przedsiębiorcami
leśnymi w Kliniskach. Co roku takie spotkanie się odbywało i warto by podtrzymać tradycję... 
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SPL
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Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.


